
Zápisnica z Konferencie SF 2020 
 

Termín: 30.5.2020, začiatok 18:00 h 

Konferencia uskutočnená formou videokonferencie pomocou aplikácie Microsoft Teams. Pri hlasovaniach 

bola použitá aplikácia my.sportnet.online. 

 

1.) Otvorenie, privítanie a úvodné oboznámenie konferencie s účasťou delegátov na konferencii  
 
Konferenciu SF o 18,00 hod. otvoril predseda SF Dušan Dobšovič, privítal delegátov pripojených do 
aplikácie, členov VV SF a kontrolóra SF. Požiadal Martina Matulu, ktorý bol poverený technickým 
zabezpečením konferencie, aby informoval delegátov o priebehu a detailoch technického 
zabezpečenia. Túto informáciu následne doplnil člen VV SF J.Ploštica o prezentáciu spôsobu 
hlasovania v aplikácii my.sportnet.online. Následne sa uskutočnila prezentácia - na začiatku 
konferencie bolo prítomných 32 delegátov (zo 44 pozvaných), na základe čoho predseda SF 
konštatoval uznášaniaschopnosť konferencie (72,7 %), ktorá bola zvolaná ako riadna v súlade so 
Stanovami SF.  
 
2.) Predloženie a schválenie pracovných komisií konferencie 
 
Predsedajúci Konferencie SF požiadal KSF o schválenie návrhu na overovateľov zápisnice vybratých 
spomedzi prítomných delegátov – Ivan Šimko, Roman Sedlárik. Následne predniesol návrh na 
ustanovenie členov Mandátovej komisie a Návrhovej komisie nasledovne: 
Návrhová komisia: Ján Ploštica, Ľudovít Hrmo  
Mandátová komisia: Ján Kopec, Dušan Štaffen, Milan Kamenský, Radovan Cibák, Martin Matula 
Konferencia tieto návrhy bez pripomienok schválila, v oboch prípadoch 34 hlasmi „ZA“, nikto nebol 
proti, nikto sa nezdržal. 
 
3.) Predloženie a schválenie programu rokovania konferencie 
 
Predsedajúci konferencie D.Dobšovič predniesol delegátom na schválenie plánovaný program 
Konferencie SF, ku ktorému vopred neprišiel žiadny návrh na zmenu či doplnenia. Súčasne predložil 
návrh na stiahnutie bodov programu 10 (voľba predsedu Komisie pre riadenie súťaží SF) a 11 (voľba 
člena VV SF za komunitu trénerov), keďže pre volebné akty nebol predložený žiadny kandidát. 
Následne dal hlasovať o tomto návrhu a programe ako celku, ktorý delegáti všetkými 34 hlasmi „ZA“ 
schválili v nasledovnej podobe:  

1.  OTV O REN I E ,  PRI V Í TAN I E  A  ÚV OD N É OB O ZN Á M EN I E  KSF  S  ÚČ A SŤ O U D EL EG ÁT OV .  
2.  PRED L O ŽEN I E  N ÁV RH U A  SC H V ÁL EN I E  PR AC OV N ÝC H  K O M I S I Í  KSF.  
3.  PRED L O ŽEN I E  N ÁV RH U A  SC H V ÁL EN I E  PR OG R AM U R O KO V AN I A KSF.  
4.  SPR ÁV A O  PL N EN Í  U ZN ES EN I A Z  P OSL ED N E J  KSF.  
5.  VÝROČ N Á SP RÁ V A 2019 
6.  SPR ÁV A P RED SED U K OM I S I E  PR E  R I AD EN I E  S Ú ŤA ŽÍ  SF.  
7.  SPR ÁV A K ON T RO L Ó RA SF  ZA  O BD O BI E  OD  PO SL ED N EJ  K SF.  

8.  NOV E L I ZÁC I A  ST AN OV  SF.  
9.  D I SK US I A  
10.  DOPL Ň U JÚ C A V OĽ BA  Č L EN A VV  SF  ZA  SF-ZÁP AD O RE GI ÓN .  

11.  DOPL Ň U JÚ C A V OĽ BA  Č L EN A VV  SF  P OD Ľ A Č L .  11  OD S .  2  PÍ S M .  E)  ST AN O V  SF   
12.  IN FO RM ÁC I A O U ZN ES EN I AC H  Z  KSF.  
13.  UKON Č EN I E  K ON F ER EN C I E .  



 

4.) Správa o plnení uznesenia z poslednej konferencie 
 
Správu o plnení uznesení z poslednej Konferencie z roku 2019 prezentoval kontrolór SF, ktorý 
konštatoval úplné splnenie uznesení Konferencie SF z 1. júna 2019: 

- k úlohe číslo 1.) „zabezpečiť prípravu a riadny chod súťaží riadených Komisiou pre riadenie 
súťaží SF pre súťažný ročník 2019/2020, a to najmä bezodkladným poverením konkrétnej 
osoby s právami a povinnosťami v zmysle Štatútu Komisie pre riadenie súťaží SF“ - 
konštatoval, že úloha bola splnená, VV SF po KSF 2019 poveril prípravou Exekutívy SF na nový 
súťažný ročník 2019/2020 svojho člena Jána Plošticu, ktorý poverenie podmienil prijať za 
podmienky vyjadrenia súhlasného stanoviska všetkých prvoligových klubov. Po obdržaní 
všetkých súhlasných stanovísk na zasadnutie VV SF predložil návrh personálneho obsadenia 
zabezpečenia činností vyplývajúcich pre Exekutívu SF zo Štatútu Komisie pre riadenie súťaží 
SF. Súčasne predložil aj návrhy fungovania, návrh nových marketingových aktivít spojených 
so súťažami a návrh na poskytnutie finančných náhrad pre členov Exekutívy SF. VV SF sa 
s návrhmi stotožnil a na spomínanom zasadnutí schválil všetky návrhy J.Plošticu. 

- k úlohe číslo 2.) „vykonať všetky zákonom stanovené úkony spojené so zverejnením Výročnej 
správy za rok 2018 a s jej uložením do registra účtovných závierok“ - konštatoval, že úloha 
bola splnená, VV SF prostredníctvom predsedu SF vykonal všetky úkony vyplývajúce zo 
zákona o športe, zo zákona o účtovníctve a zo zákona o dani z príjmov. SF má riadne podané 
daňové priznania za rok 2018, vrátane zverejnenia účtovnej závierky a výročnej správy 2018 
overenej auditorom v registri účtovných závierok. SF má všetky tieto dokumenty súčasne 
zverejnené aj na svojej webstránke v časti „Dokumenty“. 

Delegáti konferencie hlasovaním 35 „ZA“ – 0 „PROTI“ – 2 „ZDRŽAL SA“ zobrali správu na vedomie. 
 
5.) Výročná správa 2019 - správa o činnosti a hospodárení SF  
 
Predseda SF D.Dobšovič prezentoval informácie o činnosti SF, ktoré sú podrobne uvedené 
v správe. Postupne sa venoval činnosti VV SF, činnosti odborných komisií, priebehu futsalových 
súťaží, reprezentácii a hospodáreniu. Konštatoval, že SF hospodáril v roku 2019 so stratou 23.122 
eur krytou pozitívnymi hospodárskymi výsledkami z predchádzajúcich rokov, čo vyplýva 
z predloženej účtovnej závierky. Súčasťou Výročnej správy SF bol aj výrok auditora  o tom, že 
účtovná závierka SF neobsahuje žiadne nesprávnosti. V tejto súvislosti bude potrebné zabezpečiť 
príslušné úkony spojené s podaním daňového priznania a zverejnením Výročnej správy v zmysle 
zákona o športe, zákona o účtovníctve a zákona o dani z príjmov.  
Delegáti konferencie predloženú správu bez pripomienok hlasovaním 36 „ZA“ – 0 „PROTI“ – 1 
„ZDRŽAL SA“ zobrali na vedomie. 
 
6.) Správa predsedu Komisie pre riadenie súťaží SF (Exekutívy SF) 
 
Predseda SF D.Dobšovič požiadal o prezentáciu správy J.Plošticu, ktorý bol v júni 2019 Výkonným 
výborom SF poverený riadením tejto odbornej komisie po tom, ako Konferencia SF 2019 nezvolila 
nového predsedu. J.Ploštica stručne prezentoval informácie spojené s personálnym obsadením a 
výkonom činnosti Exekutívy počas súťažného ročníka, poďakoval svojím spolupracovníkom za 
činnosť. Následne aj predseda SF poďakoval J.Plošticovi za odvedenú prácu počas sezóny 
a pripomenul, že na Konferenciu ani v tomto roku nebol predložený žiadny kandidát na post 
predsedu Komisie pre riadenie súťaží SF.  



Delegáti predloženú správu bez pripomienok hlasovaním 35 „ZA“ – 0 „PROTI“ – 2 „ZDRŽAL SA“ 
zobrali na vedomie.  
 

7.) Správa kontrolóra SF za obdobie od poslednej konferencie SF 
 
Správu kontrolóra SF za obdobie od poslednej Konferencie SF konanej v roku 2019 prezentoval 
kontrolór Vladimír Badura. Podrobne popísal dianie vo futsale za príslušné obdobie, prezentoval svoj 
výkon kontrolnej činnosti, informoval, že žiadne iné externé kontroly v SF neboli vykonané. 
Konštatoval, že riadenie SF je plne v intenciách právnych predpisov SR, noriem UEFA, SFZ i SF. 
V rámci svojej správy požiadal v súvislosti so zverejňovaním rozpočtu SF o doplnenie uznesení KSF 
v nasledovnom znení: „KSF ukladá predsedovi SF a V VSF pri hospodárení s prostriedkami SF 
postupovať v súlade s čl. 17 Stanov SF.“  
Delegáti konferencie predloženú správu bez pripomienok hlasovaním 35 „ZA“ – 1 „PROTI“ – 1 
„ZDRŽAL SA“ zobrali na vedomie. 
 

8.) Novelizácia Stanov SF 
 
Predseda SF predložil konferencii na schválenie návrh na novelizáciu Stanov SF vyplývajúcu z 
poznatkov futsalovej praxe. Pripomenul, že väčšina zmien bola pripravená už na konferenciu konanú 
v roku 2018, no Konferencie v rokoch 2018 a 2019 nemali dostatočnú účasť na to, aby mohli byť 
Stanovy schvaľované. Pre zjednodušenie orientácie uvádzame, že ide o nasledovné zmeny: 
a) úpravy formálneho charakteru: 

- zmena adresy, 
- upresnenie, že riadna konferencia sa musí konať najneskôr vždy do 15. júna 
- voľba náhradníka kontrolóra 
- udeľovanie výnimiek pri zaraďovaní klubov do súťaží 
- úprava odvolacej komisie 1.stupňa v intenciách Súťažného poriadku schváleného v lete 2017  
- iné drobnosti  

b) úpravy zásadnejšieho systémového charakteru: 
- zavedenie nového orgánu SF "Grémium ligových klubov" ako poradného orgánu vedenia SF 
- zmena vo voľbe predsedu Exekutívy tak, aby bol zvolený výkonným výborom na výlučný 

návrh Grémia klubov 
- zníženie počtu delegátov za regióny 
- uzákonenie, že aj člen VV aj člen odbornej komisie má právo na náhradu hotových výdavkov, 

či na schválenie odmeny  
- zrušiť minimálne počty kandidátov pre voľby spomedzi komunity trénerov resp. rozhodcov  
- zníženie počtu členov VV. 

K návrhu novelizácie nebola predložená žiadna pripomienka, napriek tomu delegáti konferencie 
predložený návrh hlasovaním 25 „ZA“ – 5 „PROTI“ – 7 „ZDRŽAL SA“ neschválili (na schválenie 
v zmysle stanov bolo potrebných 31 hlasov „ZA“). 
Predseda SF po neprijatí novelizácie stanov upozornil, že s ohľadom ku skutočnostiam, že na 
Konferenciu ani v tomto roku nebol predložený žiadny kandidát na post predsedu Komisie pre 
riadenie súťaží SF a že nebolo schválené Grémium ligových klubov, bude opäť potrebné požiadať 
Konferenciu SF o opätovné udelenie mandátu pre VV SF zabezpečiť prípravu a riadny chod 
súťažného ročníka 2020/2021. V tejto súvislosti požiadal Konferenciu o doplnenie uznesenia 
v znení: „KSF ukladá predsedovi SF a VV SF zabezpečiť prípravu a riadny chod súťažného ročníka 
2020/2021.“ 
 



9.) Diskusia 
 
Predseda SF otvoril diskusiu, do ktorej sa prihlásili delegáti – Ivan Šimko (za klub MIBA Banská 
Bystrica), Mário Belavý (za regionálne združenie SF - Západoregión) a Ján Kopec (za regionálne 
združenie SF – Východoregión). Pán Šimko vo svojom príspevku požiadal vedenie SF o odpovede na 
otázku k marketingovej činnosti SF, k možnosti profesionalizácie klubov SF, k otvoreniu novej ligovej 
súťaže pre žiakov a venoval sa aj téme marketingovej práce samotných klubov. Pán Belavý sa svojho 
príspevku vzdal a pán Kopec pripomenul nedávne úmrtie Petra Slimáka, delegáta SF. Po minúte ticha 
venovanej P.Slimákovi odpovedal predseda SF na položené otázky p.Šimkovi a následne bola 
diskusia ukončená. 
 

10.) Doplňujúce voľby člena VV SF za SF - Západoregión. 
 
Predsedajúci informoval, že kandidátna listina na danú funkciu člena VV SF obsahuje mená dvoch 
kandidátov (Róbert Čík, Roman Sedlárik).  Po krátkom príspevku kandidátov sa uskutočnil volebný 
akt, po ktorom predseda Volebnej komisie Peter Masný konštatoval, že v 1. kole ani jeden 
z kandidátov nezískal kvalifikovanú väčšinu hlasov (31) a obaja kandidáti postúpili do 2. kola. Po jeho 
ukončení predseda Volebnej komisie oznámil, že víťazom volieb na post člena VV SF zástupcu SF – 
Bratislava sa stal Roman Sedlárik s počtom hlasov 33. 
 

11.) Doplňujúce voľby člena VV SF podľa čl. 11 ods. 2 písm. e) Stanov SF. 
 
Predsedajúci informoval, že kandidátna listina na danú funkciu člena VV SF obsahuje meno jedného 
kandidáta (Jozef Kamenský).  Po krátkom príspevku kandidáta sa uskutočnil volebný akt, po ktorom 
predseda Volebnej komisie Peter Masný konštatoval, že v 1. kole kandidát získal 32 hlasov a bol 
zvolený za člena VV SF. 
 
12.) Informácia o uzneseniach z konferencie 
 
Predseda návrhovej komisie KSF J.Ploštica postupne prezentoval uznesenia prijaté konferenciou dňa 
30.5.2020. Delegáti konferencie hlasovaním (33 hlasov „ZA“, 0 hlasov „PROTI“, 2 hlasy „ZDRŽAL SA“) 
schválili znenie týchto uznesení, ktoré sú prílohou tejto zápisnice. 
 
13.) Ukončenie KSF 
 

Predseda SF D.Dobšovič poďakoval zúčastneným delegátom za účasť na KSF, ešte raz vyzdvihol 
zodpovedný prístup delegátov ku KSF, k celej jej príprave a celému priebehu v novom virtuálnom 
prostredí. Účastníkom KSF poprial skorý návrat na palubovky. Následne bola KSF ukončená.  
 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Dokumentácia z konferencie je zverejnená na oficiálnej webstránke SF. 

 

Overovateľ: Ivan Šimko, Roman Sedlárik 

 


